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I n t e r p e l a c j a      m i ę d z y s e s y j n a

Dot: sprawa z dyŜuru radnego

Uprzejmie proszę  Pana Prezydenta o wyjaśnienie sprawy wykupu mieszkania
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.  5 ust.  2 ustawy z dnia 6
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik
Prezydenta  Miasta  Krakowa  ds.  Ochrony  Informacji  Niejawnych].  Sprawa dotyczy jeszcze
poprzedniej  kadencji  Rady Miasta  Krakowa, dokładnie roku 2005. W powyŜszej
sprawie rozmawiałem  ( interweniowałem) u Pana dyr. Ryszarda Gąsiorowskiego
przyrzekł  zająć  się  tą  sprawą.  [wyłączenie  jawności  w  zakresie  danych  osobowych;  na
podstawie  art.  5  ust.  2  ustawy z  dnia 6 września 2001r.  o  dostępie  do informacji  publicznej;
jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji
Niejawnych] otrzymała w tej sprawie pismo dnia 25.08.2005 r. ( ksero w załączeniu)

Do tej pory sprawa nie jest załatwiona. Po interwencji telefonicznej w Zarządzie
Budynków Komunalnych otrzymała pismo 27 marca 2007 r., którego ksero równieŜ
załączam.

PoniewaŜ  powyŜsza  sprawa do dnia  dzisiejszego nie  została  rozwiązana,  a
przyglądając się trybowi jej załatwiania moŜe załoŜyć, Ŝe jeszcze potrwa lata proszę
Pana Prezydenta o interwencję i wyjaśnienie co jest przyczyną takiej opieszałości w
prostej sprawie wykupu mieszkania.


